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B.1. ICT-visie Groningen Digitaal (collegebrief 13 mei 2013)
Mw. Van Gijlswijk (SP):

 Is niet tevreden met de uitwerking van de discussie uit januari. Sinds wanneer voert het 
college aangenomen initiatiefvoorstellen niet meer uit? Microsoft zou de deur uit gedaan 
worden.

Dhr. Martens (PvdA):
 Vindt dat de wensen en bedenkingen voldoende adequaat beantwoord zijn.
 Steunt het betrekken van het bedrijfsleven en het uitgangspunt bring your own device.
 Betreurt dat het niet helemaal lukt met open source te werken, maar begrijpt ook dat er eisen 

zijn aan service en kwaliteit.
 Vindt ingescande stukken met echte parafen niet passen bij een nota over digitalisering. 

Wanneer komen er digitale stukken?
Dhr. Leemhuis (GroenLinks):

 Vindt dat er veel goeds in de visie staat.
 Begrijpt dat het niet alleen aan het college ligt, maar vindt het treurig hoe laag de ambities 

zijn op het gebied van open source en open standaard. Softwareleveranciers hebben er 
blijkbaar geen baat bij. Toch lukt het in München wel volledig over te stappen.

 Wijst erop dat de Tweede Kamer en ministeries onder andere al met een sjabloongenerator 
werken.

 Begrijpt de aandacht voor veiligheid. Veel leveranciers slaan gegevens op in de cloud in 
Amerika en met het recente PRISM-schandaal kent dat ook grote risico's. Let het college 
daarop?

 Ziet dat SIMS genoemd wordt als mooi voorbeeld van samenwerking met de samenleving en 
het bedrijfsleven, terwijl de accountant er juist grote vraagtekens bij plaatst.

 Hoopt dat het college meer ambitie toont en mee voorop wil lopen in Nederland om meer te 
bereiken op het gebied van open source en open standaard.

Dhr. Koopmans (ChristenUnie):
 Begreep dat bij de DIA en de dienst SOZAWE los van elkaar nieuw werken wordt ontwikkeld

en zou dat inefficiënt vinden. Hoe zit dit?
Dhr. Luhoff (D66):

 Staat achter de mooie visie op open source en open standaarden.
 Kan zich het chagrijn van de SP voorstellen, maar wijst erop dat een motie van een jaar 

geleden onafhankelijkheid van leveranciers beoogt en niet het volledig stoppen met 
Microsoft.

 Ziet een tegenstelling tussen de opgesomde praktische bezwaren voor 
leveranciersonafhankelijkheid en het streven naar bring your own device, waarvoor die 
onafhankelijkheid noodzakelijk is.

 Begrijpt het argument niet dat open source een belemmering kan zijn bij outsourcing. De 
gemeente kan toch van externe partijen eisen dat ze met open source om kunnen gaan?

Dhr. Van Rooij (Student en Stad):
 Sluit aan bij de bijdrage van D66.

Dhr. Koops (CDA):
 Sluit aan bij de bijdrage van D66.

Mw. Koebrugge (VVD):
 Sluit aan bij de bijdrage van D66.

Mw. De Wrede (Partij voor de Dieren):
 Sluit aan bij de bijdrage van GroenLinks.

Wethouder Schroor:



 Bestrijdt dat het college initiatiefvoorstellen niet uit zou voeren. Er is lang gediscussieerd 
over Microsoft en het streven is onafhankelijkheid zodra dit veilig en efficiënt kan.

 Wil best naar het voorbeeld van München kijken. In heel Nederland speelt dit probleem.
 Probeert bring your own device te bereiken. Dit lukt nu op onderdelen en moet nog beter.
 Zegt toe te bezien of overgestapt kan worden op digitale stukken met digitale handtekeningen.
 Is zeer kritisch op privacy. Dit kan zelfs aanleiding zijn om contracten op te zeggen.
 Wijst erop dat veel overheden die met open source werken aan de voorkant, ook op de 

achtergrond systemen van leveranciers hebben draaien.
 Vindt de ambities fors wat betreft het openstellen van data naar particulieren, die bijvoorbeeld

apps kunnen ontwikkelen. Het past binnen de strategie van een overheid die in verbinding 
staat.

 Antwoordt dat het nieuwe werken bij de DIA een pilot was. Het succes is zo groot, dat het 
gaandeweg uitgerold zal worden naar andere gemeentelijke gebouwen, inclusief Europapark.

 Betrekt de evaluatie van de pilot bij die uitrol. Zo is telefonische bereikbaarheid een 
aandachtspunt.

 Staat open voor het outsourcen van een aantal basisprocessen, al zal de gemeente een aantal 
gevoelige en strategische zaken zelf blijven doen.

 Wil bij outsourcen niet op voorhand Microsoft-toepassingen uitsluiten, maar een brede 
afweging maken om de beste en meest efficiënte oplossing te kiezen.
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